

Union Insurance Company (Public Joint-stock Company) Announcement on the Opening of Nomination for Membership of the Board of Directors

شركة الاتحاد للتأمين (شركة مساهمة عامة) الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

The Company's Board of Directors has the honor to inform the shareholders of the opening of nomination for the Board of Directors membership during the period from Monday 01/04/2019 to Wednesday, 10/04/2019, Any person/shareholder who meets the conditions of nomination for the Board membership may nominate himself for the membership by an application to be submitted to the Management of the Company at the company's headquarters in Dubai - Sheikh Zayed Road - Singal Business Tower 13th floor. The application shall enclose an introductory profile of the applicant and the capacity of membership for which he wishes to nominate himself (Executive Director/ Non-Executive Director/ Independent Director).

يُتَشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة من يوم الاثنين الموافق 2019/4/1م الى يوم الاربعاء الموافق 2019/4/10م ولكل شخص/ مساهم توافق فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الادارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به الى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في شارع الشيخ زايد إمارة دبي، وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمة وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (عضو تنفيذي – عضو غير تنفيذي – عضو مستقل).

General Conditions

شروط عامة

1. The number of members to be elected to the Board of Directors is seven members.
 2. Nomination for membership of the Board of Directors shall be open for a period of (10) days from the date of announcement in accordance with the requirements of Article (40) of the SCA Board of Directors Decision No. (7/CH) of 2016 concerning the Standards of Institutional Discipline and Governance of Public Joint-Stock Companies.
 3. Those who nominate themselves for the membership of the Board must satisfy the conditions stipulated in the Federal Law No. (2) of 2015 concerning Commercial Companies and the SCA Board of Directors Decision No. (7/CH) of 2016 concerning the Standards of Institutional Discipline and Governance of Public Joint-Stock Companies, as well as the Articles of Association of the Company.
 4. The nomination application shall enclose the documents referred to in Article (41) of the SCA Board of Directors Decision No. (7/CH) of 2016.
 - The candidate's CV including work experience, qualifications, and the Board seat applied for (Executive, Non-Executive, Independent);
 - An undertaking to comply with the provisions of the Companies Law and the decisions issued in implementation thereof and the Company's Articles of Association, and that the candidate will exert the due care of a prudent professional person during the performance of his/her duties;
 - A statement of the names of companies and corporations which the candidate works for or serves as a member of the boards of directors therein, as well as any other works the candidate performs directly or indirectly that constitutes competition to the Company;
 - In case of the legal person's representatives, an official letter from such legal person shall be submitted, containing names of his/her nominees for Board membership.
 5. The candidate may not, after closing the nomination, relinquish his nomination to another person.
 6. The Company will publish the list of names and nomination data of the candidates on the bulletin board at the Company's Head Office and on the Company's Website (www.unioninsurance.ae) on 17/04/2019
 7. The Securities and Commodities Authority shall be provided with a list of the candidates' names after closing the nomination.
1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة سبعة أعضاء.
 2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) يوماً من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً للمتطلبات المادة (40) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/م) لسنة 2016 بشأن معايير الانضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة.
 3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في القانون الاتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية وقرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/م) لسنة 2016 بشأن معايير الانضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للشركة.
 4. أن يرفق بطلب الترشح المستندات المشار إليها في المادة (41) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/م) لسنة 2016:
 - السيرة الذاتية موضحاً بها الخبرات العملية والمؤهلات العلمية والصفة التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (تنفيذي/غير تنفيذي /مستقل)
 - إقرار بالتزامه بأحكام قانون الشركات والقرارات المنفذة له والنظام الأساسي للشركة، وأنه سوف يبذل عناية الشخص الحريص في أداء عمله.
 - بيان بأسماء الشركات والمؤسسات التي يزاوِل العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها وكذلك أي عمل يقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل منافسة للشركة.
 - في حال ممثلي الشخص الاعتباري يتعين إرفاق كتاب رسمي من الشخص الاعتباري محدد فيه أسماء ممثليه المرشحين لعضوية مجلس الإدارة.
 5. لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
 6. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة وعلى موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.unioninsurance.ae) بتاريخ 2019/04/17م.
 7. سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.